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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal)
Datum 07-11-2022
Tijd 19:30 - 21:00
Locatie SH Raadzaal
Voorzitter Peter Snijders
Aanwezigen Koen van Baal, Monique Bakker, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Wietse de Boer, Joey  

Boon, Sylvia Bruggenkamp, Regien Courtz, Jeroen Doornbos, Marco van Driel, Jolien Elshof-
Rook, Cankut Ercan, Brammert Geerling, Eibert Geerts, Laura van de Giessen, Asia  
Gołuńska, Marieke Herweijer, Selma Hoekstra, Nicolet Hoorn, Lizet Klein Nagelvoort, 
Annemee van de Klundert, Luna Koops, Margriet Leest, Debbie Mathijsen, Jan Nabers, 
Klariska ten Napel, Miriam Ntumba, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Theo Peenstra, 
Patrick Pelman, Jacob Raap, Anja Roelfs, Suzanne de Sevren Jacquet, Annemarie Spruijt, 
Maxim van der Veen, Marloes Visser, Johran Willegers en Patty Wolthof.

1.a In Memoriam
Er wordt stilgestaan bij het overlijden van mevrouw Marijke Spruyt, medewerker van de 
gemeentelijke organisatie sinds 2005. De raadsvoorzitter spreekt een In Memoriam uit.

1.b Mededelingen
De voorzitter opent de vergadering.

1.c Eventueel inspreekmoment najaarsstukken
De heer Te Wierik spreekt in bij de najaarsstukken namens de stichting De Knuffelkonijntjes.

Voor de vergadering van deze avond hebben zich geen insprekers gemeld.

2 Vaststelling agenda
Vanuit het college is bij memo verzocht agendapunt 7, ‘Vaststellen bestemmingsplan 
Hessenpoort 3 en parapluplan Hessenpoort, geluidzone’ van de agenda voor deze 
raadsvergadering af te voeren. De voorzitter vraagt of de raad dit verzoek wil inwilligen. Dat blijkt 
raadsbreed het geval. Agendapunt 7 wordt van de agenda afgevoerd.
Met inachtneming hiervan wordt de agenda verder ongewijzigd vastgesteld.

3 Bekrachtiging geheimhouding
Alle voorliggende voorstellen voor bekrachtiging geheimhouding worden zonder stemming door 
de raad aangenomen. De opgelegde geheimhouding is daarmee bekrachtigd.

4 Mondelinge vragen te stellen door raadsleden
Mevrouw Koops stelt namens de fracties van PvdA en D66 vragen over de toegankelijkheid van 
het busvervoer.
Wethouder Rots stelt in reactie dat de provincie verantwoordelijk is voor het openbaar 
stadsvervoer, maar dat de gemeente zich uiteraard betrokken voelt, met name waar het de 
toegankelijkheid betreft. Om die reden is contact gezocht met vervoerder Keolis. Keolis heeft 
aangegeven dat de elektrische rolstoelplanken zijn uitgeschakeld vanwege een technische 
storing. Handmatige bediening kost soms dusdanig veel tijd dat de betrouwbaarheid en 
punctualiteit van de dienstregeling erdoor in het geding komt. Om die reden worden 
rolstoelgebruikers soms door chauffeurs geweigerd en wordt hen aangeboden in plaats daarvan 
een taxi te nemen, op kosten van Keolis. Zo is het afgesproken. Keolis betreurt het dat dit in een 
enkel geval niet is gebeurd en heeft aangegeven dat dat niet meer zal voorkomen. De 
verwachting is dat de elektrische werking van de planken over twee weken weer zonder risico’s 
plaatsvindt. Wethouder Rots geeft aan daar op toe te zullen zien.
Aanvullend stelt mevrouw Koops nog enkele vragen.
Wethouder Rots antwoordt dat ook het college het onaanvaardbaar vindt dat Zwollenaren met 
een mobiliteitsbeperking niet hun weg zouden kunnen vinden in het openbaar vervoer. Zij stelt 
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dat het probleem zeker zal zijn verholpen als op 11 december a.s. de nieuwe vervoerder het 
vervoer zal overnemen.

Namens de fractie van de SP stelt de heer Van Baal vragen over het leerlingenvervoer.
Wethouder Van Willigen geeft in reactie aan dat het college bekend is met situaties waarin het 
leerlingenvervoer reden is voor de afwezigheid van leerlingen op school. Bij verzuim van 
leerlingen behoort er aandacht te zijn voor het leerlingenvervoer als mogelijke oorzaak. Is het 
leerlingenvervoer niet de oorzaak, dan moet het verzuim als ongeoorloofd worden aangemerkt 
en moet melding van het verzuim worden gemaakt bij de leerplichtambtenaar. De 
leerplichtambtenaar handelt de melding vervolgens af na een eigen onderzoek naar de 
verwijtbaarheid van het verzuim. Voor de actuele stand van zaken met het leerlingenvervoer 
verwijst wethouder Van Willigen naar de informatienota over dit onderwerp die donderdag jl. door 
het college aan de raad is overgedragen.
Aanvullend stelt de heer Van Baal nog enkele vragen.
Wethouder Van Willigen antwoordt dat het goed zou zijn om over de specifieke situatie waarnaar 
in de vragen wordt verwezen, nader contact te hebben met de ambtelijk medewerker die zich 
bezighoudt met het leerlingenvervoer. De verantwoordelijkheid voor een goede weging van het 
verzuim ligt bij de leerplichtambtenaar, na ouders en school te hebben gehoord. In algemene zin 
stelt de wethouder dat dit goed gebeurt.

5 Ingekomen stukken
Er is een agenderingsverzoek ontvangen van de fractie van de PvdD. De fractie verzoekt om 
bespreking van het onderwerp ‘Kwaliteit van de leefomgeving’ in een technische briefing.
De raad gaat zonder stemming akkoord. De agendacommissie wordt verzocht de technische 
briefing te agenderen.

De lijst met ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorstelde wijzen van afdoening.

6 Coördinatiebesluit artikel 3.30 Wet ruimtelijke ordening voor de uitbreiding van 
winkelcentrum Stadshagen
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

7 Vaststellen bestemmingsplan Hessenpoort 3 en parapluplan Hessenpoort, geluidzone
Afgevoerd van de agenda (zie vaststelling agenda).

8 Vaststelling bestemmingsplan Stadshagen II, Breezicht Noord-2
De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, VVD, D66, PvdA, Swollwacht, SP en Volt stemmen 
voor het voorstel. De fractie van de PvdD stemt tegen het voorstel. Het voorstel is aangenomen.

9 Gebedsoproep Moskee Aa landen
De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, D66, PvdA, SP, PvdD en Volt stemmen voor het 
voorstel. De fracties van VVD en Swollwacht stemmen tegen het voorstel. Het voorstel is 
aangenomen.

10 Subsidieregeling Berkum Energieneutraal Zwolle 2022
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

11 Energiearmoede eigen woningen 2022
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

12 Vaststellen Visie Koggepark
- Motie 12-1 ‘Veiligheid in en rondom het Koggepark’ van de fracties van de fractie van 

de VVD wordt door de indieners aangehouden na een reactie op de motie van 
wethouder Rots.

- Motie 12-2 ‘Eetbaar groen in de spoorzone’ van de fracties van D66, PvdA, Swollwacht, 
GroenLinks, ChristenUnie, Volt en CDA wordt raadsbreed gesteund. De motie is 
aangenomen.
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Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

13.a Afhandeling informatienota’s raadsdebatten
- Motie 13a-1 ‘Kleinschalige opvang voor alleenstaande minderjarige vluchtelingen’ van 

de fracties van ChristenUnie, PvdA, D66, CDA, GroenLinks, PvdD en Volt wordt 
raadsbreed gesteund. De motie is aangenomen.

- Motie 13a-2 ‘Zwolle neemt haar verantwoordelijkheid voor het opvangen van nieuwe 
Zwollenaren’ van de fracties van D66, PvdD, PvdA, GroenLinks, ChristenUnie, CDA en 
Volt wordt raadsbreed gesteund. De moties is aangenomen.

13.a.1 Stand van zaken opvang vluchtelingen en statushouders
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.a.2 Beantwoording artikel 45 vragen Swollwacht; tijdelijke vluchtelingenopvang prinses 
Margriethaven
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.a.3 Ontwikkeling Spoorzone: inzicht en samenhang
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b Afhandeling informatienota's themadebat Fysieke leefomgeving en stadsontwikkeling
- Motie 13b-1 ‘Zwolse bijdrage aan stikstofruimte’ van de fracties van D66, Swollwacht en 

PvdD wordt door de indieners aangehouden na een reactie op de motie van wethouder 
Rots.

- Motie 13b-2 ‘Tijdelijke verkoopstop sociale huur’ van de fracties van SP en PvdA wordt 
door de indieners aangehouden na een reactie op de motie van wethouder De Jong.

13.b.1 Quickscan 30/40/30 prijsverdeling woningbouwprogramma Zwolle
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.2 Beantwoording artikel 45 vragen VVD  over  Vertraging woningbouw
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.3 Propositie Versnellingsafspraken
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.4 Beantwoording artikel 45 vragen Groenlinks ‘mogelijk wijzigen  bestemmingsplan perceel 
(Nemelerbergweg) van ‘bos’ naar ‘wonen’’
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.5 Evaluatie co-creatie Tippe
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.6 Zienswijze ontwerp Omgevingsvisie, verordeningen en Prov. progr. Energietransitie  
Overijssel
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.7 Beantwoording artikel 45 vragen SP - Flexwonen
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.8 Beantwoording artikel 45 vragen VVD - Woningcrisis i.r.t. ontbreken van een uitleglocatie
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.9 Informatie over nog te nemen besluiten in kader Omgevingswet
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Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.10 Volkshuisvestelijk verslag 2020-2021
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.11 Stand van zaken stikstof
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.12 Voorgestelde wijze van afdoening Motie M-24 'alle beetjes helpen' over 
kleinschalige/particuliere woningbouwinitiatieven in het buitengebied van Zwolle
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.13 Beantwoording schriftelijke vragen bestemmingsplan voorzieningenkavel Breezicht 
('White  Spot')
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.14 Eerste bevindingen ganzenbeheerplan
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.15 Vervolg Eli Heimanslaan
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.16 Voortgang Verkenning Soortenmanagementplan Zwolle
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.17 Intentieovereenkomst Noorderkwartier
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.b.18 Betaalbaarheidsupdate Q2-Q3 2022
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c Afhandeling informatienota's themadebat economie en vrijetijdsbesteding
- Motie 13c-1 ‘Energiedelen bedrijventerreinen’ van de fractie van de VVD wordt door de 

indieners ingetrokken na een reactie op de motie van wethouder Guldemond.

13.c.1 Zwolse Cultuur Zomer
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.2 Beantwoording artikel 45 vragen  SP "Betalen voor toegang bevrijdingsfestival 2023"
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.3 Urban Sportpark Stadhagen
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.4 Ondernemerspeiling Q1 2022
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.5 Beantwoording motie festival Stadshagen
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.6 Oprichting Stichting Cultuurhistorie Zwolle als opvolger voor Stichting Stedelijk  Museum 
Zwolle (SMZ)
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.
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13.c.7 Hanzejaar 2023 Thema en programma op hoofdlijnen
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.8 Beantwoording artikel 45 vragen - Onveilige werksituatie bij lokale omroep Zwolle
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.9 Nieuwsberichten RTV Focus – klachten werksituatie stagiaires
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.10 Kostendelers en inkomensbeleid
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

13.c.11 Beantwoording artikel 45 vragen CDA Gevolgen stijgende energieprijzen voor 
verenigingen
Informatienota voor kennisgeving aangenomen.

14 Moties Vreemd aan de orde van de dag
- Motie 14-1 ‘Maaien voor verkeersveiligheid’ van de fracties van VVD en Swollwacht 

wordt gesteund door de fracties van VVD en Swollwacht. De fracties van ChristenUnie, 
GroenLinks, D66, PvdA, CDA, SP, PvdD en Volt stemmen tegen. De motie is 
verworpen.

15 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.


